
Pytania nr 10 z dnia 10.10.2018 

 

Pytanie 1 

Prosimy o wyjaśnienie, czy tynki wewnętrzne należy wykonać na pełnej wysokości ścian, czy tylko do 

wysokości sufitów podwieszanych? 

 

Pytanie 2 

Prosimy o wyjaśnienie, czy Inwestor będzie wymagał wykonania folii w płynie na ścianach 

w pomieszczeniach z prysznicami? 

 

Pytanie 3 

Prosimy o wyjaśnienie, na rzucie parteru rysunku nr E-19 instalacji elektrycznych do wszystkich okien nr 

03 doprowadzono instalację oraz przycisk do żaluzji, natomiast wg projektu architektury należy 

zainstalować tylko 18 rolet w oknach 03. Prosimy o wyjaśnienie. 

 

Pytanie 4 

W załączonym przedmiarze budowlanym, nie ujęto wykonania liter zewnętrznych „cek” z neonu na 

elewacji. Prosimy o wyjaśnienie, czy należy ująć neon w ofercie. 

 

Pytanie 5 

Prosimy o informację, czy przyłącze wodociągowe do budynku CKE od ulicy Nowaka-Jeziorańskiego lub 

Fieldorfa, jest przedmiotem oferty. Jeśli tak, prosimy o przesłanie dokumentacji.  

 

Pytanie 6 

Prosimy o uzupełnienie dokumentacji technicznej o brakujące profile kanalizacji deszczowej pomiędzy 

studzienkami na trasie głównej a rurami deszczowymi od nr RD2 do RD15.  

 

Pytanie 7 

Prosimy o podanie typu i wielkości pompy odwadniającej kanalizacji w węźle cieplnym.  

 

Pytanie 8 

Prosimy o przesłanie schematu grup regulacyjnych do nagrzewnic central wentylacyjnych na instalacji 

ciepła technologicznego wraz z doborem typów i wielkości pomp obiegowych..  

 

Pytanie 9 

Prosimy o wyjaśnienie dlaczego w przedmiarze robót instalacji c.t. ujęto tylko 9 pomp obiegowych, skoro 

dokumentacja wentylacji przewiduje 11 central wentylacyjnych z nagrzewnicą wodną.  

 

Pytanie 10 

Prosimy o uzupełnienie dokumentacji instalacji c.t. o rurociągi do centrali podwieszanej N0.7, obsługującej 

zaplecze kuchenne na parterze (pomieszczenia od 18a do 18g).  

 

Pytanie 11 

W nawiązaniu do odpowiedzi na pytania nr 1 z dnia 14.09.2018, pytanie nr 4 ponownie proszę o podane 

konkretnych kwot przewidzianych w budżecie na lata 2018, 2019, 2020 na finansowanie budowy centrum. 

Przywołana w odpowiedzi udzielonej przez Inwestora uchwała nr LXXIII/1968/2018 Rady m.st. Warszawy 

z dnia 30.08.2018 nie uwzględnia lat 2019 i 2020. Brak danych dotyczących finansowania na poszczególne 

lata przenosi na Wykonawcę ryzyko ponoszenia kosztów finansowania budowy, co przekłada się na wzrost 

wartości oferty.  


